

To ensure proper delivery of this newsletter, please add press@alde.eu to your email address book.

Press release

Press & Communication Service



Distribution: immediate - 07/11/2011

Baroin and Schauble agree to face European Parliament committee

In the spirit of the recently agreed (but yet to enter into force) agreement on six legislative measures to improve economic governance (6-pack), French and German finance ministers have agreed to attend tomorrow's meeting of the European Parliament's Economic and Monetary Affairs committee..

Although an informal arrangement and 'in camera' this will be the first time that national finance ministers agree to engage in this form of economic dialogue with Parliament's relevant committee since the idea was approved in the report on budgetary surveillance drafted by **Sylvie Goulard (Modem, FR)** who said:



"This is an important step to creating better understanding between key national decision-makers involved in eurozone crisis management and democratically elected EU representatives. It is equally important as a confidence-building measure between Parliament and Member States and should evolve in the future towards a regular and deep dialogue."

Baroin et Schauble à s'exprimer devant les députés européens

Anticipant l'esprit de l'accord récemment conclu entre le Parlement européen et le Conseil sur le paquet législatif renforçant la gouvernance économique de l'Eurozone (Six-Pack), les ministres des Finances de la République française et de la République fédérale d'Allemagne ont convenu de se présenter demain devant la commission parlementaire des Affaires économiques et monétaires (ECON).

Informelle et à huis clos, cette rencontre sera la première d'un dialogue économique avec la commission ECON, tel que prévu par le rapport sur la surveillance budgétaire multilatérale dont **Sylvie GOULARD (MoDem, France)** était rapporteur. Elle a déclaré:



"C'est une étape importante qui aidera les décideurs nationales impliqués dans la gestion des crises de la zone euro et les élus européens à mieux se faire comprendre. Cela marque aussi une atmosphère de confiance entre le Parlement européen et les Etats membres et cela devrait favoriser un dialogue plus profond et régulier à l'avenir".

For more information, please contact / Pour de plus amples informations, veuillez contacter:

[Corlett Neil](mailto:Neil.Corlett@alde.eu) - Tel:+32 2 284 20 77 Mob:+32 478 78 22 84

Web: <http://www.alde.eu>